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PrzeczytaÅ‚em mail, który wyciekÅ‚ do opinii publicznej Å›rodowiska jeÅºdzieckiego i jestem w
szoku. Bardzo siÄ™ teÅ¼ zdziwiÅ‚em, kiedy wszedÅ‚em na stronÄ™ internetowÄ… PZJ, a
konkretnie kliknÄ…Å‚em w zakÅ‚adkÄ™ &bdquo;Rada PZJ&rdquo;. Po przeczytaniu maila
odniosÅ‚em bowiem wraÅ¼enie, Å¼e zarzÄ…d PZJ ponownie chce kneblowaÄ‡ informacje Rady o
jej postanowieniach. A tymczasem protokóÅ‚ z obrad Rady, która dziaÅ‚ajÄ…c w trybie obiegowym,
podjÄ™Å‚a 31 marca aÅ¼ 10 uchwaÅ‚, wisi na stronie PZJ jak byk. WisiaÅ‚ w kaÅ¼dym razie 1
kwietnia, kiedy tam zaglÄ…daÅ‚em. WiÄ™c o co chodzi?

JuÅ¼ wczeÅ›niej zarzÄ…d &ndash; &bdquo;w zwiÄ…zku z pozytywnÄ… odpowiedziÄ…
Ministerstwa Sportu dotyczÄ…cÄ… funkcjonowania Rady&rdquo; -  odblokowaÅ‚ moÅ¼liwoÅ›Ä‡
dziaÅ‚ania Rady, o czym poinformowaÅ‚ w komunikacie z 28 marca. No i Rada przystÄ…piÅ‚a do
wykonywania swych statutowych powinnoÅ›ci. W czym wiÄ™c problem?  Problem jest &ndash; w
jÄ™zyku uÅ¼ywanym przez wiceprezesa PZJ Marcina PodporÄ™ w oficjalnej korespondencji. A z
jÄ™zyka tego wynika styl, w jakim dziaÅ‚a obecny zarzÄ…d. SÄ… one, i jÄ™zyk, i styl, nie do
zaakceptowania.   Wiem, Å¼e toczy siÄ™ walka. Bezpardonowa walka miÄ™dzy grupÄ…,
nazwijmy jÄ… umownie Hermanowiczami, a grupÄ…, która utraciÅ‚a czÄ™Å›Ä‡ wÅ‚adzy, a co za
tym idzie i korzyÅ›ci, na ostatnim zjeÅºdzie. Liderem tej pierwszej grupy jest obecny wiceprezes
Marcin Podpora. A wÅ‚aÅ›ciwie Åºle mówiÄ™ - jest on liderem grupki trzech nowych czÅ‚onków
zarzÄ…du, bo liderem Hermanowiczów jest Krzysztof Kaliszuk. Niezadowolona z utraty wÅ‚adzy i
przywilejów grupa skupia siÄ™ wokóÅ‚ trzech osób z Rady PZJ: Andrzeja SaÅ‚ackiego, 
Krzysztofa Czopka i RafaÅ‚a PrzedpeÅ‚skiego.
 Grupka trzech nowych czÅ‚onków zarzÄ…du dziaÅ‚a bardzo aktywnie. PodjÄ™Å‚a wiele inicjatyw,
decyzji. OczywiÅ›cie robiÄ… bÅ‚Ä™dy, bo nie robi ich tylko ten, kto nic nie robi. Nie podejmujÄ™
siÄ™ w tym momencie robiÄ‡ bilansu efektów dziaÅ‚ania owej trójcy. Wiele ich decyzji jest trafnych,
korzystnych dla polskiego jeÅºdziectwa. Niektóre z nich nie sÄ… znane Å›rodowisku, choÄ‡by
dlatego, Å¼e sÄ… to procesy jeszcze nie zakoÅ„czone. Inne dlatego, Å¼e nie ma komu
powiadomiÄ‡ o nich Å›rodowiska. Niestety, niefortunny mail nie tyle przekreÅ›la pozytywne
dokonania trójcy, co zepchnie je kompletnie w cieÅ„. Teraz juÅ¼ nikt nie bÄ™dzie mówiÅ‚ o
kwestiach merytorycznych, a wszyscy bÄ™dÄ… siÄ™ oburzaÄ‡ chÄ™ciÄ…
&bdquo;wygumkowania Rady&rdquo; czy tym, &bdquo;w co trzeba uderzyÄ‡ Andrzeja
SaÅ‚ackiego.&rdquo;SÄ…dzÄ™, Å¼e skutki tego fatalnego maila bÄ™dÄ… bardzo powaÅ¼ne. Jak
powaÅ¼ne &ndash; przekonamy siÄ™ 18 maja.Marek Szewczyk 
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